

Date: 2026/02/24 التاريخ:
Reference: 2026/154 المرجع:

M/s Boursa Kuwait
State of Kuwait

السادة/ بورصة الكويت
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Disclosure of Material Information:

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

**Results of Board of Directors Meeting held on 24
February 2026**

نتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 24 فبراير 2026

Reference to the above and to the requirements of Clause (27) of Article 4-1-1 specified in Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached the disclosure form pertaining to material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات البند (27) من المادة 4-1-1 من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

Faisal Mansour Sarkhou
Chief Executive Officer

فيصل منصور صرخوه
الرئيس التنفيذي

KAMCO
INVEST 15

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

24 February 2026	24 فبراير 2026	التاريخ
Kamco Investment Company K.S.C (Public)	شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك (عامة)	اسم الشركة المدرجة
<p>We would like to inform you that the Board of Directors of Kamco Investment Company K.S.C (Public) ("Kamco Invest") held its meeting on Tuesday, 24 February 2026 at 01:30 pm, where the following items were approved:</p> <ul style="list-style-type: none"> Audited annual Financial Statements for the year ending on December 31, 2025. Recommending the distribution of cash dividends at 10% of the nominal value of the share (10 fils per share) to the Ordinary General Assembly of the Company. Recommending the re-appointment of Mr. Bader Adel Al Abduljader as the company's external auditor for the fiscal year ending on December 31, 2026, to the Ordinary General Assembly of the Company. Other items on the agenda. 	<p>نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك ع ("كامكو إنفست") قد عقد اجتماعه يوم الثلاثاء الموافق 24 فبراير 2026 عند الساعة 01:30 ظهراً، حيث تم اعتماد والموافقة على البنود التالية:</p> <ul style="list-style-type: none"> البيانات المالية السنوية المجمعة المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025. التوصية للجمعية العامة العادية بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 10% من القيمة الاسمية للسهم بواقع 10 فلس عن كل سهم. التوصية للجمعية العامة العادية بإعادة تعيين السيد/ بدر عادل العبد الجادر كمراقب الحسابات الخارجي للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026. باقي البنود المدرجة على جدول الأعمال. 	المعلومة الجوهرية
Not Applicable	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The CMA and Bursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.